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ČESKÝ KORFBALOVÝ SVAZ  Z.S. 
Zátopkova 100/2 , 160 17 Praha 6 
info@korfbal.cz 
www.korfbal.cz 

 
 

Zápis  
z jednání VV ČKS 

20.6.2024 - 20:30 - Google Meet 
 
Přítomni:  
Daniel Valeš, Lukáš Filip, Jakub Máša, Josef Valenta, Denisa Kolářová, Tomáš Voda 

Zahájení 
- Předseda VV zahájil jednání VV (20:30).  

Aktuální informace předsedy VV 
- Financování ČKS 

• Předseda VV informoval, že financování reprezentace a talentovaných hráčů dosahuje 
pouze 78% úrovně z loňského roku. Na druhé straně, financování organizace sportu je 
mírně vyšší než v roce 2023. 

- Vyúčtování investiční dotace 

• Vyúčtování investiční dotace je stále v řešení kvůli technické chybě v systému ZVA NSA. 
Předseda ČKS tuto záležitost urguje od února, dosud bez úspěchu. 

- Prioritizace sportů: 

• “Reklamace” bodového hodnocení prioritizace je stále v řešení, možná napomůže 
elektronické nahlížení do spisu  

- U17 Eindhoven (NED) 

• Turnaj v termínu 29. - 30.6.2024. 

• Aktuálně jsou v řešení pouze drobné organizační záležitosti. 

• O víkendu 22. - 23.6.2024 poslední soustředění před turnajem 
- U15 Kutná Hora (CZE) 

• Turnaj v termínu 12. - 13.7.2024 

• Celkem 10 týmů (2x CZE, 2x ENG, 6x NED kluby) 

• Rozpis zápasů podobný jako U17 (podobný koncept)  

• O víkendu 22. - 23.6.2024 poslední soustředění před turnajem 

• O turnaj se začala zajímat nově ustavená IKF Europe  
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- IKF Beach Korfball World Cup (Europe) 2024 Temse (BEL) 

• Turnaj v termínu 24. - 25.8.2024 

• Beach součástí světových her (TWG) 2025 

• Stejný tým jako na MS v Thaisku, se zúčastní dalšího kvalifikačního turnaje na světové hry 
(TWG) v Belgii. Tým se rozhodl pro low-cost turnaj (přeprava auty + ubytování přes Airbnb 
+ startovné a akreditační poplatky + vlastní zajištění stravy). Odhadované celkové náklady 
na účast činí 40-50 tisíc Kč. Členové týmu zároveň pomáhají s korfbalovými aktivitami v 
České republice. 

• Předseda VV požádal VV o odsouhlasení výjimky ze ekonomické směrnice a navýšení 
příspěvků na náklady na dopravu ze 3 Kč/km na 4-5 Kč/km.  

- IKF European Korfball Championship A-Division 2024 Calonge i Sant Antoni (CAT) 

• Turnaj v termínu 28.10. - 2.11.2024 

• Pro Mistrovství Evropy v Katalánsku jsme vybrali balíček, ale zatím nemáme bližší 
informace.  

• Bude vyžadována spoluúčast ve výši 10.000 Kč, přičemž maximální výše nákladů pro 
jednoho reprezentanta včetně turnajů a soustředění ve všech kategoriích je stanovena na 
20 000 Kč za rok. 

Marketing 
- Josef Valenta uvedl, že před časem dostal příležitost pracovat v rámci ČKS, ale zároveň se 

věnoval i dalším aktivitám. Nyní obdržel nabídku z prostějovského hokeje, která obsahuje 
konkurenční doložku, a proto bude muset opustit pozici předsedy marketingové komise. 
Předseda VV poděkoval Josefu Valentovi za jeho odvedenou práci a pomoc a vyjádřil naději, že 
bude nadále nápomocen. Otázkou zůstává možnost dalšího působení ve VV, který rozhoduje o 
marketingu a sponzorech. Josef Valenta bude o výsledku jednání s novým zaměstnavatelem 
informovat na dalším jednání VV. 

Finálový den 2024 
- Předseda VV popsal průběh a důvody, proč a jak proběhl finálový den ČKS 2024. Shrnul, že finále 

bylo důstojné a okomentoval kladné a stinné stránky (viz zaslané body). Bylo také konstatováno, 
že mediální pokrytí bylo nedostatečné, protože se kvůli finálovému kolu fotbalu a MS v hokeji 
nedostala reportáž do BBV. 

- Jakub Máša navrhl, že by stálo za to provést vyhodnocení od marketingové komise a příště zajistit 
lepší koordinaci rezervací a prodeje vstupenek.  

- Josef Valenta zdůraznil důležitost zpětné vazby, aby mohly být příští ročníky organizovány lépe, 
a zmínil možnost použití systému Enigo a rozšíření nabídky foodtrucků.  

- Denisa Kolářová, která nebyla přítomna kvůli pracovním povinnostem ve Vídni, zmínila, že 
nedostala prozatím žádný feedback z klubu, a navrhla možnost pronájmu tréninkové haly pro 
zajištění lepší plynulosti a možnosti přípravy jednotlivých týmů na zápasy.  
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- Tomáš Voda okomentoval přípravy a organizaci z pohledu organizátora celého dne. 

Příprava Valné hromady ČKS 2024 
- Návrh na uspořádání Valné hromady v Kolíně dne 7. září 2024 - odsouhlaseno. Předběžná 

rezervace v hotelu Theresia v Kolíně včetně cateringu a ubytování pro 30 osob - termín předběžné 
rezervace 30.6.2024.  

- Součástí VH také kongres, resp. diskuzní kulaté stoly. Ohledně témat proběhla obsáhlá diskuze. 
Předseda VV požádal členy VV o přípravu témat a jejich detailní rozpracování.  

- Dále proběhla diskuze ohledně Síně slávy ČK,S návrh na uvedení bratří Königsmarků. 
- Předseda VV informoval, že aktivně pracuje na přípravě podkladů pro jednání Valné hromady, 

mezi které patří příprava Zprávy o výsledku hospodaření a Zpráva o činnosti. Dále komentoval 
vyhodnocení hospodaření v roce 2023. 

Soutěže 2024/2025 
- Předseda STK Lukáš Filip představil bod a okomentoval zaslaný podklad týkající se plánu soutěží 

pro nadcházející soutěžní ročník 2024/2025. 
- Jakub Máša navrhl drobné korekce a opravy. Dále proběhla diskuze o případných metodických 

změnách (např. shot-clock ve věkové kategorii U13). Obsáhlejší diskuze by měla proběhnout v 
rámci trenéresko-metodické komise která by měla připravit doporučení a zároveň na dané téma 
může být připraven blok v rámci diskuze před Valnou hromadou (7.9.2024 v Kolíně).  

- Předseda VV požádal přítomné o zaslání komentářů, chyb apod. do mailu pro další, finální, úpravu 
plánu soutěží a termínové listiny pro sezónu 2024/2025. Na základě těchto připomínek Generální 
sekretariát zpracuje finální verzi plánu soutěží a zveřejní ji na webu ČKS. 

Různé 
- Jakub Máša - IKF KCL 2024/2025 - navrhl reagovat na návrh IKF ohledně klubové soutěže  (KCL), 

zejména ohledně druhého kola s šesti dny na čtyři zápasy. KK Brno připraví relevantní podklady 
a připomínky k systému, aby mohl ČKS argumentovat ve prospěch potřeb tuzemské korfbalové 
komunity. Následně bude důležité, aby se kluby připojily a adekvátně reagovaly na připomínky a 
stanoviska, které ČKS bude zasílat IKF (např. neúčastí na nevyhovujících turnajích). 

- Denisa Kolářová - vznesla dotaz ohledně projektu Superliga 2024 - předseda VV informoval, že  
od minulého jednání VV nedošlo k žádnému posunu v počtu týmů, stále se jedná o 4 týmy. V 
termínu do 30. dubna 2024 se nikdo další nepřihlásil, ani přes aktivní kampaň a oslovování 
potenciálních kapitánů a týmů. Proto byl termín opakovaně posunut a to až na 30. června 2024. 
Pokud se do tohoto data nepřihlásí dostatečný počet týmů, bude projekt SUPERLIGA 2024 pro 
letošní rok zrušen pro nedostatek zájmu ze strany sportovců. 

- Josef Valenta - nabídl možnost realizace reklamních předmětů ve spolupráci s reklamní 
agenturou s kterou spolupracuje jeho nový zaměstnavatel. Předseda VV požádal Josefa Valentu, 
aby zaslal konkrétní cenovou nabídku v rozsahu, který byl definován při předchozím jednání VV 
(merchandising). 
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Ukončení 

- Předseda VV ukončil jednání VV (23:30). 
 
        
 
 
          Zapsal: Tomáš Voda 


